
l z ó p i s 

z jednání vědecké rady ÚVSV CSAV v Brně konané dne 2. března 1990 

Přítomni: členové VR - Holý, Hroch, Horyna, Hubík, Klementová, 

Sekot, Viewegh 

omluveni - Lukášová, Valach 

přizvaní - Hodovský, Svoboda 

Jednání řídil předseda VR dr. Hroch 

1. Informace ze shromážděni dolní komory prezidia ČSAV v Praze 

- přednesl volený zástupce ústavu dr. Sekot . Základní body 

informace: 

- ohledně činnosti předsednictva volených zástupců ústavů (pro

jednává návrhy koncepčních materiálů a informace zveřejnuje 

v Bulletinu ) 

- ohledně ukončeni činnosti ředitelů pracovišt ČSAV, jimž nebyla 

vyslovena důvěra. Tito ředitelé měli být odvolání 

- informace obsahovala výzvu k provedení revize osobních platů 

- na ÚVSV není aktuální 

- informace o ekonomické situaci v ČSAV. Jedná se o aplikaci 

sdělení ministra financí FV ČSSR, podle níž se mzdový fond 

nesnižuje paušálně o 10%. Naopak pracoviště mají samostatně 

v souladu s finanční a personální politikou snižovat platy 

v těch případech, kdy výše platu neodpovídá výkonu, a to 

o jednu platovou třídu. Dále bylo doporučeno, aby byly vytvoře

ny seznamy vědeckých pracovníků, s nimiž jednotlivá pracoviště 

ČSAV trvale počítají. Vědecké rady mají za úkol vytvořit pod

mínky pro rozchod s neperspektivními pracovníky. 

- informace o volbě prezídia ČSAV - VR byla seznámena s termínem 

voleb (duben 1990) a s předpokládaným systémem voleb. 

- 13. března se koná v kině Drlík, Praha, setkání volených zástup

ců s ak. Knappem. 

Diskuse k těmto informacím: 

- VR byla vyzvána k promýšlení způsobů, jak obsadit vedoucí místa 

na ústavu. 

- bližší diskuse ohledně voleb do prezídia ČSAV byla odložena po 

jednání dne 12.3.90 

- z diskuse ohledně vytvoření seznamu pracovníků, s nimiž pracoviště 

trvale počítá, vyplynula potřeba důkladného zvážení tohoto problému 

a potřeba projednat ho po linii oddělení. Tuto otázku je nutné 
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,ykládat i v dlouhodobější perspektivě, nesledovat jen minulé 

výkony. ale i pi·edpoklady pro práci v nadcházejícím období. 
Byla rovněž vznesena otázka po ujasn~ni statutu vedoucích oddě-
leni. 

Zá,ěr: Vědecká rada doporučuje. aby tato problematika byla projednána 

\ jednotli\ých odděleních a na pádě odborů. 

2. Projednání materiálu k přípravě zprávy o činnosti a dalších 

úkolech ÚVSV ČS~V pro federální .ládu 

Materiál byl projednán, upraven a schválen. 
Dr. Viewegh informoval o analogickén materiálu za odd. psychologie 

a rovněž o zřízení samostatné pobočky Psychologického ústavu ze 

stávajícího odd. psychologie 'od 1.4.1990) 

3. Různé 

- tajemník ústavu dr. Svoboda se vyjádřil k otázkáq dislokace ústavu. 

vyjádřil potřebu okamžitě vy\olat nová jednání o redislokaci. Dále 
informoval o kolaudačním řízení objektu na \e\eři a seznámil s mož-

nými termíny stěhováni . 
- dr . Holý vyjádřil dodatečnou připomínku ke schvalování zahraničních 

cest a rovněž požádal o zkrácení zápisů z VR 
- příští jednání VR ÚVSV ČSAV se bude konat dle potřeby. 

zapsal: Horyna 
schválil : Hroch 


